
Bindeleddet status juni 2013: 

Bestyrelsen har over mail talt sammen, man var samlet enige om at der ikke var behov for et 

bestyrelsesmøde. 

Men en statusopdatering er vel på sin plads? 

Vi har hyret en ny havemand til fællesarealerne, det virker lige pt. Fint. 

Vi har fået lagt fliser på legepladsen til bænkesæt. 

Der er opstillet to bænksæt, der benyttes flittigt. 

Der vil ikke blive opsat skraldespand, hvem skal tømme? Og nogle personer kan ikke undlade at 

vende bunden i vejret på sådan en tingest. Hvem skal så samle sammen? 

Der vil blive udført revneforsegling på alle veje, så de holder flere år. 

Der er ikke bred tilslutning til en sommerfest, så vi arbejder ikke videre med det. 

Det manglende vippedyr på legepladsen vil blive opsat. 

Der er skrevet til kommunen om Svingkærstiens mange huller og dårlige asfalt, men de svarer ikke 

tilbage. 

Når man ikke har fliser helt til vejkant, kan der forekomme mange sten på asfalt, kunne man ikke 

feje ved egen matrikel en gang imellem? 

Alle ønskes en god sommer. 
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